
Protokół Nr XXII 
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 25 października 2016 r.
Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce trwało od 
godz. 1100 do godz. 1330
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności. 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1. Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy,
2. Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta,
3. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4. Pan Robert Rataj -  Sekretarz Gminy,
5. Pani Anna Maniecka -  Dyrektor GCK, 
ó.Obsługa prawna Urzędu Gminy.
Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o następującej 
treści:
1. Powitanie i otwarcie obrad,
a) Przyjęcie porządku obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych Gminnych Instytucji Kultury Gminy 
Dąbrówka za i półrocze 2016 r.
7. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dąbrówka za I półrocze 2016 roku
8. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka za pierwsze półrocze 2016 
roku.
9. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych w 
Dąbrówce” oraz nadania jej statutu,
b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. Budowa 
przydomowych oczyszczalni ścieków w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Budowa 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy”,
c) w sprawie zmiany uchwały Nr X/78/2015 Rady Gminy z dnia 22 września 2015 roku w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Budowa 
wodociągu wraz z przyłączami w miejscowości Ludwinów i Ostrówek”,
d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2016 -  
2021 ,
e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
7. Analiza oświadczeń majątkowych radnych.
8.Informacja Wójta Gminy Dąbrówka o złożonych Wójtowi oświadczeniach majątkowych za rok 
2015
9. Odczytanie podań skierowanych do Rady Gminy.
10. Sprawy różne i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

Ponieważ w porządku obrad zauważono błędy pisarskie Przewodniczący obrad zgłosił wniosek o 
przedstawienie prawidłowego brzmienia projektu uchwały w pkt. 9 pod lit. b)
Prawidłowe brzmienie przedstawiła p. Agnieszka Adam- Skarbnik Gminy w następującym 
brzmieniu;



b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania 
pn. „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy”,

Przedmiotowy wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie.
W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał porządek obrad po zmianie w następującym 
kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych Gminnych Instytucji Kultury Gminy 
Dąbrówka za i półrocze 2016 r.
7. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dąbrówka za I półrocze 2016 roku
8.Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej w tym o przebiegu realizacji 
przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka za pierwsze półrocze 2016 
roku.
9. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych w 
Dąbrówce” oraz nadania jej statutu,
b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania
pn. „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy”,
c) w sprawie zmiany uchwały Nr X/78/2015 Rady Gminy z dnia 22 września 2015 roku w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Budowa 
wodociągu wraz z przyłączami w miejscowości Ludwinów i Ostrówek”,
d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2016 -  
2021,
e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
10. Analiza oświadczeń majątkowych radnych.
11.Informacja Wójta Gminy Dąbrówka o złożonych Wójtowi oświadczeniach majątkowych za 
rok 2015.
12. Odczytanie podań skierowanych do Rady Gminy.
13. Sprawy różne i wolne wnioski.
14. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad wraz z naniesionymi poprawkami został przyjęty jednogłośnie /13 głosów „za” 
przy obecności 13 Radnych/.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady XXII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka, 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 
13 na 15 Radnych.
Prowadzący obrady poinformował, że w sesji uczestniczy nowo wybrany sołtys wsi Dręszew Pan 
Sylwester Augustyniak którego serdecznie powitał.
Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir Rosa /13 głosów „za” przy 
obecności 13 Radnych/.



Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Protokół Nr XXI/2016 z dnia 20 października 2016 roku 
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
jednogłośnie/13 głosów „za” -  przy obecności 13 Radnych/
Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.
Godz. 1120 na obrady sesji przybywa radny Grzegorz Wójcik.
/W sesji uczestniczy 14 na 15 Radnych/
Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
Pan Marcin Kaczmarczyk -  członek komisji Oświaty Kultury i Sportu RG poinformował, że 
Komisja odbyła dwa posiedzenia.
W dniu 29 sierpnia 2016 r. Komisja dokonała wizytacji w placówkach oświatowych na terenie 
gminy celem przedstawienia placówek oraz przedstawienia przeprowadzonych prac remontowo -  
adaptacyjnych.
Na posiedzeniu w dniu 7 października 2016 r. omawiany był temat placów zabaw i zaopiniowane 
były przeniesienia środków w budżecie zgodnie z kompetencją komisji.
Zastępca Wójta uzupełnił, że dyskutowano na temat reformy w szkolnictwie.
Pan Marek Pasoń przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, że komisja odbyła 
posiedzenie w dniu 19 października 2016r. na którym zaopiniowała przeniesienia środków w 
budżecie do zadań związanych z Komisją Gospodarczą; budowa przydomowych oczyszczalni i 
budowa chodnika wraz ze zjazdami w ciągu drogi gminnej Zaścienie -  Wszebory.
Pan Rosa Sławomir -  przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym 
poinformował, że Komisja odbyła 3 posiedzenia .
W dniu 6 września 2016 r. omówiono sporządzoną analizę zmian w zagospodarowaniu 
przestrzennym Gminy Dąbrówka i ocenę aktualności studium i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Dąbrówka. Rozpatrzone zostały podania o wypłatę odszkodowania za 
grunt zajęty na poszerzenie dróg gminnych.
W dniu 12 września 2016 r. omówiono Program Gospodarki Ściekowej dla Gminy Dąbrówka.
Na posiedzeniu komisji w dniu 18 października 2016 r. zaopiniowane zostały propozycje planu 
aglomeracji Dąbrówki dla gospodarki ściekowej.
Pan Mirosław Kuligowski -  przewodniczący Komisji Zdrowia. Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego poinformował, ze komisja odbyła dwa posiedzenia.
Na posiedzeniu w dniu 6.09.2016 r. sprawdzony został efekt świetlny zamontowanych lamp w 
miejscowości Zaścienie , Guzowatka i Józefów.
W dniu 13.10.2016 r. komisja zajmowała się nw. tematami:
- Spotkanie z Komendantem Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych. 
Komendant ZGZOSP przedstawił informację Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Wołominie w kwestii oceny jednostek OSP z terenu gminy należących do KRGS.
- Wnioski Komisji do budżetu Gminy na 2017 r.
Komisja wnioskuje do Wójta o zabezpieczenie 200 000,00 zł na modernizację oświetlenia 
ulicznego i 70 000,00 zł na budowę nowych linii oświetlenia ulicznego.
- Cd. oświetlenia ulicznego.
Zakupiono 46 szt. nowych opraw które będą w najbliższym czasie zamontowane. Koszt montażu 
jednej oprawki to 150 zł. Zaplanowane do wykonania nowe linie mają zostać wybudowane do 
końca listopada br.
- Kontrola realizacji wniosków komisji.
Mimo zapewnień Kierownika Wydziału Drogownictwa i Inwestycji Starostwa Powiatowego nie 
został wykonany żaden z wniosków. Odnośnie oznakowania przystanków będzie to robione do 
końca października br.
Pan Krzysztof Kłębek -  przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja odbyła 
posiedzenie w dniu 3 października 2016 r. z następującym porządkiem obrad.
- Funkcjonowanie świetlicy wiejskiej w Trojanach,
Komisja zwróciła się do Wspólnoty wsi Trojany z prośbą o dostarczenie sprawozdania 
finansowego oraz opisowego z działalności świetlicy w nieprzekraczalnym terminie do końca 
miesiąca października 2016 r.
- Omówienie wydatków na modernizacje oczyszczalni ścieków,



Komisja zwróciła się do Kierownika ZGK z prośbą o przygotowanie informacji o rozbudowie i 
projektowaniu przyłączenia nowych miejscowości.
Pan Ryszard Klusek -  przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 20 października 2016 r. na którym zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Budowa 
przydomowych oczyszczalni ścieków”.
Jest to pożyczka w 40% umarzalna.
Zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/78/2015 Rady Gminy z dnia 22 
września 2015 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania 
pn. „Budowa wodociągu wraz z przyłączami w miejscowości Ludwinów i Ostrówek”.
Komisja jednogłośnie zaopiniowała zmiany do uchwały budżetowej i do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej.
Głos zabrał Mirosław Majewski- Prezes Firmy JFC Polska która ma swoją siedzibę w Karpinie i 
poinformował, że chce się ustosunkować do przetargu na budowę przydomowych oczyszczalni. 
Mówi się, że przetarg został rozstrzygnięty a on uważa ,że nie został rozstrzygnięty.
Zastępca Wójta wyjaśnił, że było otwarcie ofert. Została wyłoniona Firma która ma najniższą 
cenę, natomiast nie została jeszcze podpisana umowa na wykonanie robót.
Pan Majewski powiedział, że chciałby przedstawić Radzie Gminy informację w jaki sposób 
Gmina realizuje politykę sprzyjającą rozwojowi biznesu. Powiedział, że jest podatnikiem płaci 
pod 170 tyś. zł podatku od nieruchomości rocznie, zatrudnia 29 osób z terenu Gminy i 5 
zatrudnionych jest tymczasowo. Jest producentem przydomowych oczyszczalni ścieków. Gmina 
w ubiegłym roku zakupiła z własnych środków przydomowe oczyszczalnie a do Firmy nie 
zwrócono się z prośbą o złożenie oferty. W 2003 roku podjęta została uchwała o 
współfinansowaniu budowy drogi która prowadzi do zakładu a którą Firma wybudowała z 
własnych środków, tak samo jak budowa gazociągu do którego podłączyły się inne zakłady i 
mieszkańcy. Pan Majewski powiedział, że chce zabrać głos na temat procedury przetargowej bo 
uważa że w Gminie działa się na szkodę podatnika i również użytkowników.
Zastępca Wójta odnosząc do wypowiedzi przedmówcy powiedział, że Gmina działa zgodnie z 
ustawą o prawo zamówień publicznych, jeżeli oferent uważa że łamane jest prawo możne 
odwołać się do Krajowej Izby Odwoławczej lub złożyć doniesienie do Prezesa Urzędu Zamówień 
Publicznych.
Przewodniczący obrad zakończył dyskusję. Poinformował p. Majewskiego, że będzie mógł 
zabrać głos w sprawach różnych i wolnych wnioskach.
Pan Rosa Sławomir zwrócił się do prowadzącego obrady aby sesja była prowadzona zgodnie z 
przyjętym porządkiem obrad.
Ad. 6 Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych Gminnych Instytucji 
Kultury Gminy Dąbrówka za i półrocze 2016 r.
Głos zabrała p. Anna Maniecka -  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury.
Gminne Centrum Kultury jak i Biblioteka realizują swoje zadania statutowe zgodnie z przyjętymi 
planami finansowymi i planami pracy.
Przychody biblioteki zrealizowano w wysokości 49,3%
Na plan 276 381,61 zł wykonano 136.259,00 zł. Wpływy z prowadzonej działalności kulturalnej 
to kwota 535,00 zł, na którą składają się wpłaty od widzów spektakli i projekcji filmowych 
organizowanych przez Bibliotekę. Koszty zrealizowano w wysokości 41,55%. Na plan 
267.741,00 zł wykonano 11.245,98 zł.
Na działalność biblioteczną składa się uzupełnienie i udostępnianie zbiorów, koncert Filharmonii 
Narodowej, spektakle teatralne, współpraca z placówkami oświatowymi.
Przychody Gminne Centrum Kultury zrealizowało w wysokości 62,54%.
Na plan 587.173,70 zł wykonano 367.239,51 zł. Koszty zrealizowano w wysokości 59,20%. Na 
plan 572.200,00 zł wykonano 338.733,72 zł. Wpływy z prowadzonej działalności kulturalnej oraz 
środki od osób fizycznych to kwota 85.675,50 zł, na którą składają się wpłaty uczestników 
uczęszczających na zajęcia stałe organizowane przez Centrum tj. języka angielskiego, plastyczne, 
sekcja karate, zajęcia ZUMBY, tańca sportowego, baletu, warsztaty wokalne, warsztaty teatralne, 
szachy, kurs nauki gry na instrumentach, a także wpłaty uczestników ferii zimowych, akcji 
letniej, klubu kulturalnego oraz środki finansowe przekazane od sponsorów na organizację 
Festynu z okazji Dnia Dziecka. Na działalność kulturalną składa się 10 sekcji zajęć stałych i 
działający przy GCK Klub Kulturalny. W pierwszym półroczu zorganizowano 25 różnych



konkursów i uroczystości. Na szczególna uwagę zasługuje - Weller 2 Kołaków 44 zorganizowany 
z Wójtem Gminy przy współpracy Fundacją „Sprzymierzeni z GROM” , GROM Group oraz 
Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego MUKS Dąbrówka i Zakładem Gospodarki 
Komunalnej, festyn rodzinny z okazji Dnia Dziecka Postaw na Rodzinę zorganizowany z 
urzędem Gminy i Konkurs Norwidowski.
Do informacji o przebiegu wykonania planów finansowych Gminnych Instytucji Kultury Gminy 
Dąbrówka za i półrocze 2016 r. radni nie zgłaszali pytań.
Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad prowadzący obrad za sugestią Pani Skarbnik 
zaproponował aby pkt. 7 i pkt. 8 zostały omówione jednocześnie.
Ad. 7. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Dąbrówka w I półroczy 2016 
roku
Ad 8 . Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej w tym o przebiegu 
realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dąbrówka za pierwsze 
półrocze 2016 roku.
Głos zabrała Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy.
Stosowanie do postanowień ustawy o finansach publicznych Wójt Gminy zobowiązany jest 
przedstawić Radzie Gminy jak i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informację o wykonaniu 
budżetu za I półrocze 2016r. i informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Dąbrówka za pierwsze półrocze 2016 roku. Regionalna Izba Obrachunkowa zobligowana jest do 
przedstawienia opinii do złożonych informacji.
w dalszej kolejności Pani Skarbnik odczytała uchwałę Nr Os.323.2016 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 23 września 2016 roku w sprawie wydania 
opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Dąbrówka informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy za pierwsze półrocze 2016 r.
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu/
Do przedstawionych informacji radni nie zgłaszali pytań.
Ad. 9 Podjęcie uchwał

a) w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „ Centrum Usług Wspólnych w 
Dąbrówce ” oraz nadania je j statutu,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Agnieszkę Adam.
Przed 1 stycznia 2016 r. organy prowadzące szkoły i placówki oświatowe mogły na podstawie 
art.5 ust.9 ustawy o systemie oświaty tworzyć jednostki ekonomiczno -  administracyjne szkół i 
placówek. Ich celem było wykonywanie zadań organu prowadzącego, w szczególności 
zapewnienie obsługi administracyjnej, finansowej oraz organizacyjnej. Sytuacja uległa zmianie 
wraz z wejściem w życie ustawy o zmianie ustawy o samorządzie gminnym oraz innych ustaw z 
dnia 25 czerwca 2015 r. Nowelizacja ustawy ustanowiła możliwość prowadzenia przez gminy 
wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej. Stąd od 1 stycznia 2017r. 
dotychczasowy Zespół Obsługi Szkół i Przedszkola Samorządowego otrzyma nazwę „Centrum 
Usług Wspólnych w Dąbrówce”
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXII/164/2016 z dnia 25 października 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania
pn. „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy”,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Agnieszkę Adam.



Trwają prace przygotowawcze do realizacji inwestycji pn. „Budowa przydomowych oczyszczalni 
na terenie gminy”. Planuje się wybudowanie ok. 26 oczyszczalni. Z uwagi, że jest to inwestycja 
ekologiczna jest możliwość zaciągnięcia pożyczki w WFOSiGW w Warszawie.
Na finansowanie udziału własnego dla ww. zadania proponuje się zaciągnięcie pożyczki w 
kwocie 307 000,00 zł. Jest to pożyczka preferencyjna w części umarzalna do 40 % Fundusz 
udziela pożyczek stosując preferencyjne oprocentowanie nie mniej niż 3,5% w stosunku 
rocznym.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XX1I/165/2016 z dnia 25 października 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
c) w sprawie zmiany uchwały Nr X/78/2015 Rady Gminy z dnia 22 września 2015 roku w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „ Budowa wodociągu wraz z 
przyłączami w miejscowości Ludwinów i Ostrówek ”,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Pierwotnie na to zadanie planowano zaciągnąć pożyczkę w kwocie 1 300 000,00 zł. Zadanie 
zostało zakończone. Na zaciągnięcie pożyczki została podpisana umowa na kwotę 911 230,00 zł. 
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXII/165/2016 z dnia 25 października 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2016 -  
2021,

Projekt uchwały omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXII/166/2016 z dnia 25 października 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
Projekt uchwały omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXII/167/2016 z dnia 25 października 2016 r. 
j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
Ad.10 Analiza oświadczeń majątkowych radnych.
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszyscy radni oświadczenia majątkowe złożyli 
w ustawowym terminie. W toku analizy oświadczeń majątkowych nie napotkał się na informacje 
mogące wskazywać na uchybienia w analizowanych oświadczeniach majątkowych.
11. Informacja Wójta Gminy Dąbrówka o złożonych Wójtowi oświadczeniach majątkowych 
za rok 2015.
Informacja została odczytana przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.
Ad.12. Odczytanie podań do Rady Gminy.



Przewodniczący obrad poinformował, że podania które wpłynęły do Rady Gminy były kierowane 
też do Wójta i dotyczyły głównie przyszłorocznego budżetu. Będą rozpatrywane na 
poszczególnych komisjach.
Poinformował, że wpłynęła do Rady Gminy skarga na pracownika Urzędu Gminy. Tym samym 
skarga została przekazana wg. właściwości Wójtowi Gminy Dąbrówka.
Ad. 13 Sprawy różne i wolne wnioski.
Pan Andrzej Marcinkiewicz zabrał głos odnośnie odbioru odpadów za miesiąc październik i 
zapytał do kiedy i w jaki sposób zostaną odebrane śmieci przez nową Firmę.
Pan Michał Strzelecki poinformował, że nowa Firma działa na naszym terenie od 1 października 
br. i realizuje odbiór odpadów od mieszkańców. Są liczne reklamacje ale Firma jest nowa i nie 
zna jeszcze topografii naszej gminy. Prosił o przekazywanie informacji, w przypadku gdy 
odpady nie zostaną odebrane. Reklamacje będą składane dotąd aż wszystkie odpady zostaną 
odebrane.
Pan Marcinkiewicz zapytał kiedy mieszkańcy zostaną wyposażeni w kosze.
Pan Michał Strzelecki wyjaśnił, że z uwagi na procedurę odwoławczą od ogłoszonego przetargu 
nie została podpisana jeszcze umowa z nową Firmą. W dniu 20 października br. odbyła się 
rozprawa gdzie rozstrzygnięcie zapadło na korzyść Gminy, ale umowę można podpisać po 
otrzymaniu wyroku w formie pisemnej. Ustalono, że do końca tego tygodnia Firma dostarczy do 
Urzędu harmonogram odbioru odpadów i dostarczania pojemników.
Przypomniał, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku obowiązek posiadania 
pojemnika należy do właściciela nieruchomości, mimo to Gmina w ramach przetargów zapewnia 
je mieszkańcom. Pojemniki użycza Firma która wygrała przetarg.
Pan Zenon Zadrożny nawiązując do powyższego tematu powiedział, że utrudnienia są chwilowe 
z uwagi na procedurę odwoławczą. Z nową Firmą umowa zostanie podpisana na 3 lata i Firma 
zapewni kosze mieszkańcom.
Pan Rosa Sławomir zapytał czy nadal będą naliczane opłaty za odpady przedsiębiorcom 
zatrudniającym jednego pracownika. W dalszej swojej wypowiedzi zasugerował aby sołtys 
wystawiając opinię mieszkańcowi sołectwa nie podpierał się stanowiskiem, że wystawioną opinię 
popiera Urząd Gminy.
Pan Wójt i Zastępca poinformowali, że bez wcześniejszych ustaleń nie należy powoływać się na 
Urząd Gminy.
Odnośnie opłaty za opady Pan Zadrożny wyjaśnił, że nie zmienia się systemu naliczania opłat za 
odpady, można rozmawiać o zmianie stawki . Pan Zastępca Wójta i p. Strzelecki poinformowali, 
że temat do przedyskutowania na odpowiedniej komisji. Najlepiej zrobić to po kilku miesiącach 
realizacji umowy z nowym wykonawcą.
Pan Rudnik Bogdan poruszył temat dotyczący pojemników ogólnych z których korzystają 
działkowicze. Pojemniki te powinny być zlokalizowane w wyznaczonym miejscu które powinno 
być ogrodzone a tak to działkowicze przesuwają je  z miejsca na miejsce.
Pan Strzelecki odpowiedział, że jeśli chodzi o miejsce to nie we wszystkich miejscowościach 
Gmina ma teren na którym można by ustawić pojemniki zbiorcze pomijając koszty związane z 
ustawieniem wiaty. W przypadku Czarnowa pojemniki powinny zostać ustawione w takim 
miejscu aby mogła dojechać do nich śmieciarka i żeby był to punkt dogodny dla działkowiczów. 
Lokalizacja do przemyślenia i uzgodnienia.
Pan Król Flenryk zapytał Wójta czy coś się zmieni w temacie przywrócenia kursu autobusowego 
do Teodorowa.
Pan Wójt odpowiedział, że nie ma na to żadnego wpływu. Na to ma wpływ Urząd 
Marszałkowski. Wszyscy przewoźnicy to firmy prywatne którym rozkłady jazdy zatwierdza 
Marszałek Sejmiku.
Głos zabrał p. Mirosław Majewski -  Prezes JFC Polska który nie jest stroną w przetargu a w 
swojej wypowiedzi odniósł się do przetargu na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Powiedział, że postępowanie przetargowe zostało przeprowadzone na szkodę końcowego
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użytkowania z uwagi na to, że z ostatniego przetargu został usunięty jeden ważny zapis, który 
chroni użytkowników odnośnie opłaty za energię elektryczną za korzystanie z oczyszczalni. 
Poinformował, ponadto, że Firma która złożyła najniższą ofertę jest w sporze sądowym z Firmą 
JFC ponieważ skradła im wartość intelektualną w postaci projektu zbiornika którego wzór 
przemysłowy zarejestrowany jest w urzędzie patentowym i jest chroniony prawnie. Jeżeli Gmina 
dopuści a już ma na swoim terenie te zbiorniki będzie również w sporze sadowym z Firmą JFC 
Polska. Firma EMKAN-PRO jest dłużna JFC Polska 1200 000,00 zł za wyprodukowane dla 
nich zbiorniki. Firma EMKAN-PRO skopiowała wzór zbiornika, wyprodukowała formę, zakupiła 
linię, produkuje zbiorniki i wygrywa przetargi, dlatego informuję o tym Gminę w której płacę 
podatki powiedział Pan Majewski. Powiedział również, że Firma ta w porównaniu do innych 
firm startujących w przetargu dała rażąco niską cenę a właściciel podczas rozmowy powiedział, 
że nie musi zarobić na tym przetargu może do niego dołożyć. Jest to nie zgodne z prawem. 
Zawnioskował, że jako podatnik chce być informowany o terminach sesji Rady Gminy, prosił o 
włączenie do wykazu odśnieżania dróg drogę nr 257, i o proste oznakowanie na zjazdach gdzie 
do jakiej Firmy można dojechać.
Do wypowiedzi przedmówcy odniósł się Pan Zenon Zadrożny. Odnośnie odśnieżania 
powiedział, że zlecił pracownikowi aby ujął w wykazie dróg do odśnieżania drogę do Firmy JFC. 
W roku bieżącym będzie również zlecona. Odnośnie odszkodowania za drogę i płot sprawa 
sprawą była prowadzona zgodnie z przepisami. Drogi do wszystkich firm w tym również do JFC 
były i są budowane na tych samych zasadach. Poinformował, że jeżeli jest taka wola Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy udostępni wszystkie dokumenty związane z tą sprawą. Odnośnie 
informowania o terminie sesji, taka informacja udostępniona jest publicznie. Jeśli chodzi o 
oznakowanie firm, należy się nad tym zastanowić czy można zrobić zbiorowe oznakowanie firm. 
W tej sprawie powinien się wypowiedzieć drogowiec, czy w pasie drogowym jest to 
dopuszczalne i w jakim zakresie i czy leży to w gestii Gminy aby informowała, gdzie jaka firma 
jest położona. Nawiązując do ogłoszonego przetargu Zastępca Wójta powiedział, że był to 
przetarg publiczny ogłoszony na stronie Gminy i każdy mógł do niego przystąpić. Nie było to 
wysyłanie pism do firm w formie zapytania o cenę. Podstawą rzeczą jaką powinny spełniać te 
oczyszczalnie to polska norma podana przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska skąd 
zaciągana jest umarzalna pożyczka którą Gmina zaciąga na wykonanie tej inwestycji. Ofert 
wpłynęło 7. Najniższa oferta wpłynęła na kwotę 304.521,60 zł kolejna to 398 713,82 zł . Jeśli 
chodzi o kwestie sporu sądowego jakie ma Firma JFC z Firmą EMKAN-PRO, Gmina nie jest 
organem który ma prawo rozstrzygać która stronę ma rację. Leży to w gestii Sądu. Odnośnie 
oczyszczalni przydomowych zamontowanych przez tą Firmę to nie ma do nich żadnych 
zarzutów. Gmina jest zabezpieczona umową w której Firma gwarantuje, że ma prawo do 
urządzeń. Gmina nie jest stroną w tym sporze, chyba że zostanie pozwana przez Firmę JFC. 
Różnica ceny jednej oczyszczalni przydomowej pomiędzy pierwszą a druga ofertą to 3500 zł. 
Całkowity koszt zużycia energii elektrycznej za korzystanie z oczyszczalni przydomowej w skali 
roku to ok. 60 zł.
Zastępca Wójta poinformował, że Firma JFC musi wygrać spór sądowy z Firmą EMKAN PRO 
Gmina jako zamawiający decyduje o parametrach jakie będą posiadać dopuszczone do przetargu 
oczyszczalnie a nie prywatna Firma.
Kończąc dyskusję na powyższy temat prowadzący obrady poinformował, że radni zostali 
dokładnie poinformowani o istocie sprawy. Wszystkie sugestie i uwagi zostaną potraktowane 
poważnie.
Pan Rosa Sławomir zabierając głoś poinformował, że w Firmie w której pracuje w roku bieżącym 
odbyła się VIII edycja kumulacji Dobrej Woli Fundacji LOTTO milion marzeń. Przy pomocy 
pracowników Urzędu Gminy złożył wniosek o pozyskanie środków na rewitalizacje placu 
zabaw w swojej miejscowości. Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Podziękował i wręczył 
dyplomy wolontariuszom p. Agnieszce Adam, p. Radosławowi Korzeniewskiemu, p. Zenonowi



Zadróżnemu, p. Ireneuszowi Zielińskiemu i p. Marcinowi Szerszenowicz, który jego zdaniem 
jest jednym z lepszych nowych pracowników Urzędu Gminy.
Pan Wójt w imieniu pracowników podziękował p. Rosie za wręczenie dyplomów.
Pan Andrzej Marcinkiewicz podziękował w imieniu swoim i swojego mieszkańca za odnowienie 
grobu żołnierza na cmentarzu parafialnym w Dąbrówce.
Ad.14 Zamknięcie obrad.
Zamknięcia obrad XXII sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Marcin Kaczmarczyk, dziękując obecnym za uczestnictwo w sesji.

Na tym protokół zakończono.

Protokó
Grażyna
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